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Ezen kívül természetesen több személyes egyeztetésen, megbeszélésen vettem részt.  

I. Alakuló Küldöttgyűlés óta eltelt időszak 
Mint az időrendi bontásban látható, az átlagosnál kevesebb ülés volt. Ez betudható a 

vizsgaidőszaknak. A kevés ülés ellenére mozgalmas időszakon vagyunk túl.  

Azon a Választmányon, ahol a KHTEÖ bírálások történtek, nem tudtam részt venni. A 

készített emlékeztető alapján elkészítettem az utalási listát, amit továbbítottam a 

megbízott KÖB elnöknek.  

Az EMMI megszűntetésre ítélte a Tudománykommunikáció a természettudományban 

MSc képzést. Ezzel kapcsolatban javasoltam, hogy fogalmazzunk meg egy 

állásfoglalást, melyben kiállunk a képzés mellett. A nyilatkozatunk elkészült, amit 

kitettem a honlapra, és egyéb kommunikációs csatornákon is kommunikáltuk. 

A májusi EHÖK Gazdasági Bizottsági (GB) ülés legfőbb témája a 2015. évi 

költségvetés volt, ami idén már a forrásallokáció alapján számítódott. Mivel, mint 

kiderült több adatot hibásan küldött az Oktatási Igazgatóság, így a másnapi 

Küldöttgyűlésen nem került elfogadásra a költségvetés. A GB két apróbb módosítást 

javasolt az allokációban, mely elfogadásra került. Így a hivatalos gólya adatokat a 

Tanulmányi Hivataloktól kellett beszerezni, így én is Török Gabriella Hivatalvezető 

asszony segítségét kértem. Az EHÖK 2014. évi költségvetési beszámolója és a 

2015.évi költségvetése a június 12-ei Küldöttgyűlésen került elfogadásra. 

Ennek megfelelően elkészítettem a TTK HÖK 2015.év költségvetési tervezetét, melyet 

hamarosan előterjesztek. A tervezésben segítségemre volt a gazdasági csoport, több 

volt- és jelenlegi tisztségviselő is. Észrevételeiket ezúton is köszönöm! 

Jelenleg nincs érvényes toneres közbeszerzés, így a KEF-en keresztül tudunk jelenleg 

rendelni. A nyomdai és a hallgatói rendezvényes közbeszerzés folyamatban van, 

remélem a legjobbakat. 

Újdonság, hogy a kommunikációs közbeszerzések(újság, póló,ajándék tárgyak stb.) a 

NKH-n keresztül zajlanak. A tervezett kommunikációs közbeszerzésekről negyedéves 

bontásban előre tájékoztatni kell a Hivatalt. A rossz kommunikáció miatt, ez az 

információ elég későn jutott el a gazdaságisokhoz, így rendkívül szoros határidővel 

kellett dolgozni. Köszönöm Hoksza Zsoltnak, Saáry Ákosnak és a gólyatábor 

főszervezőknek a gyors és pontos munkát. A tervezett beszerzéseket időben el tudtam 

készíteni negyedéves lebontásokra, és továbbítottam a megfelelő helyre. 

II. Egyéb  
 Pályázatomban írtak szerint, megszervezésre került az első tisztségviselői ülés, 

amit vizsgaidőszak elején tartottunk. 

 A honlapon frissítettem a híreket. A facebook oldalon folyamatosan megosztottam a 

legfontosabb információkat, különös tekintettel az OMHV-ra. 



 A Választmányt és a gazdasági csoportot tájékozattam az EHÖK GB-n történtekről. 

 A teremfoglalások és az eszközkölcsönzések nem történtek az elmúlt időszakban. 

 A honlapon a KHETÖ leadási felülethez tájékoztatót írtam arról, hogy megszűnik az 

ösztöndíj. 

 Megkértem Székely Gellértet, hogy tegye rendbe a sportos faliújságot, mert 

elhanyagolt állapotban volt egy jó ideje. 

 Több tisztségviselő jelezte, hogy nem volt tisztában a HKR 101 §-val. Ezért 

megkértem Fetter Dávidot, hogy amikor valaki lead egy tisztségviselői pályázatot, 

be kell jelölnie, hogy elolvasta és tudomásul vette a paragrafust. 

 A Déli Hallgatói Iroda kilincse tönkrement, így kicseréltettem. 

 Őri Bálintnak megmutattam, hogy tudja frissíteni a honlapon a képviselői tablókat, 

elérhetőségeket. 

 Megbeszéltem egy képviselő és tisztségviselő tablófotózást, mely szeptember 1-2 

hetében lesz. 

III. Delegáltságok 
 KÖB póttagság 

KÖB ülésen való részvételemre nem volt szükség. A levélszavazásban elküldtem 

szavazatom. 

 Kari Könyvtár Bizottság 

Nem volt a delegáltsággal kapcsolatos teendőm. 

 EHÖK Küldöttgyűlés 

A 06.12-ei ülésen tanulmányi okok miatt nem tudtam megjelenni, így póttag 

helyettesített. A másik ülésen delegáltságomnak eleget tettem. 

 Választmány 

A 05.20-ai Választmányi ülésen ugyan csak tanulmányi okok miatt nem tudtam részt 

venni, így kimentésem kértem.  

 

Itt is szeretném megköszönni mindenkinek a segítséget, aki bármilyen formában segítségemre volt az 

elmúlt időszakban! 

Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat! Ha kérdésed merült fel a beszámolómmal 

kapcsolatban, keress bátran személyesen vagy valamely kommunikációs csatornán! 

Budapest, június 26. 
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